

3a REUNIÓ DE DELEGATS CURS 2016-2017

DATA

22 de novembre de 2016

DELEGATS ASSISTENTS: P3-A, P3-B, P4-A, P5-A, P5-A, P5-B, 1r EP-A, 1r EP-B, 1r EP-B, 2n EP-B, 3r EP-B, 4rt EP-B, 5è EP-A, 6è EP-B, 1 ESO-B, 1 ESO-A, 2n ESO-B, 3r ESO-A, 4rt ESO-B.

RESUM

La reunió comença poc més tard de les 17:20 hores. A continuació es detallen els punts comentats al llarg de la reunió:

1.- **Piscina.** Es comenta la situació en la que surten els alumnes, principalment les nenes, de la classe de piscina. Es un tema que preocupa a pares i mares de 1er, 2on i 3er. Sembla que, per seguretat, no es permet la sortida dels nens al passadís on es troben els assecadors, per tant la única manera de assecar-se el cabell és mitjançant una tovallola.

Per aquest motiu, i tot i la utilització de gorros de silicona, els alumnes surten amb el cabell massa xop. Això implica un risc ja que molts d'ells han d'acabar passant el dia sencer a l'escola ja que dinen allà i un gorro de llana no soluciona el problema.

Està bé promoure l'autonomia, però els pares demanen que encara que sigui en torns es deixi fer us dels assecadors.

Des de l'escola es recorda que limitar l'ús dels assecadors és per un tema de seguretat i que per un tema d'autonomia personal no està permès l'accés de mares i/o pares. Per aquest motiu les recomanacions al respecte són fer ús de gorros de silicona de la talla correcta, indicar als alumnes que si van a la dutxa ho facin amb el gorro de piscina posat i que cal fomentar la utilització de la tovallola com a mitjà principal per absorbir la humitat del cabell.

2.- **Sala Deures.** Diversos pares han sol·licitat que es posi en disposició dels alumnes que dinen a l'escola una sala per fer deures. Es comenta que ja existeix una sala per aquells que no volen estar al pati, i que actualment és fa servir com a Sala de jocs però si algun alumne vol la pot fer servir també per estudiar i/o fer deures. Per aquest motiu, no està previst obrir una segona sala.

Per una altra banda, es demana que la sala de jocs estigui oberta pels alumnes que mengen a tots dos torns del menjador.

3.- **Menjador.** Continuen les queixes en la organització del menjador de la Salle Gran. Es comenta que hi ha nens que han hagut de menjar drets diverses vegades. Fins i tot alguna vegada han acabant dinant a la sala de professors.

Tot i que s'ha habilitat la sala contigua de la biblioteca, no sempre és possible fer-la servir ja que hi ha moments en que està ocupada per classes de BAT i/o ESO.

Des de l'escola s'indica que es revisarà la organització dels torns del menjador per evitar aquestes situacions en el futur.

4.- **Abonaments menjador.** Es demana buscar alguna alternativa al fet d'haver de portar els abonaments de paper a les butxaques de la bata dels alumnes que no es queden cada dia. Això implica que es perden fàcilment, acaben a la rentadora, etc.

5.- **Porteria futbol a La Salle Gran.** A la base de la porteria que hi ha al pati de La Salle Gran hi ha un quadrat metàl·lic que caldria protegir d'alguna manera. Fa poc un nen va caure i és un perill. L'escola diu que ho protegirà.

6.- **Loteria.** Es recorda la conveniència de retornar la loteria.

7.- **Concerts Nadal.** Es recorden les dates dels concerts de Nadal de Infantil i primària. A Infantil s'han demanat voluntaris per fotos/vídeos.

8.- **Nova web Apasor.** S'ha actualitzat la web de l'Apasor i es comenta que caldria tornar-se a subscriure per rebre les notificacions de les novetats.

9.- **Recollida joguines solidària.** Es comenta que es col·laborarà amb l'Agrupament Escolta Sant Francesc Xavier per la recollida de joguines noves o en bon estat.

10.- **Anglès extraescolar.** Es comenta que, principalment en el grup de migdia, es fan servir aules normals per fer anglès i els alumnes no tenen cura pel material que hi ha a aquella aula. S'han arribat a trencar treballs.

Caldria buscar un altre tipus d'aula.

11.- **Comissió menjador.** Ja fa uns 2-3 anys de la última comissió de menjador a la Salle Gran i al Parvulari. Es comenta que s'hauria de fer-ne un altre aquest curs. Es demanaran voluntaris.

12.- **Ombra pati Salle Gran.** Es demana per l'estat del projecte d'ombra al pati. Es comenta que l'assemblea ordinària es presentaran els projectes per l'aprobació dels associats.

Es dona per finalitzada la reunió prop de les 19:15.